
Geachte Statenleden en heer Paas,

Als actief betrokken bewoner van gemeente Groningen wil ik graag reageren op iets merkwaardigs, 
dat ik las bij Burgernet van de politie Groningen. Een Groen Links Statenlid  van de provincie 
Groningen, mevrouw Rianne ten Veen meent bij een Twitterbericht van politie Burgernet over de 
vermissing van het inmiddels dood aangetroffen jongetje Gino uit Limburg, haar gedachtengoed te 
moeten uiten.

Vindt u het niet raar dat zij zich druk maakt om het woord ‘blank’ en het feit dat zij haar eigen 
politieke agenda uit zit te venten over de rug van Gino, zijn familie en nabestaanden? Ik heb 
inmiddels grote vraagtekens bij deze vrouw, omdat zij in onze Staten mede zaken bepaald voor de 
provincie Groningen.

Tijdens het googelen ( Rianne ten Veen | weADAPT ) stuitte ik ook op een bericht dat deze vrouw 10 
jaar heeft gewerkt voor ‘Islamic Relief’, een organisatie die niet in Israël mag opereren omdat ze 
naar verluidt de Hamas hebben gefinancierd. Ook plaatsten de Verenigde Arabische Emiraten eind 
2014 deze organisatie op een lijst van terroristische organisaties, vanwege vermeende banden met 
de Moslimbroederschap. Als bewoner maak ik mij grote zorgen, waarom Provinciale Staten geen 
onderzoek hebben gedaan naar deze vrouw.

https://www.weadapt.org/member/greencreation


Het moet mij nogmaals van het hart dat er nergens in de wet staat dat men verplicht het woord 
witte man/vrouw / kind moet gebruiken in plaats van blank. Men verloochent hier de Nederlandse 
taal notabene de taal die wij Indische Nederlanders moesten leren omdat we in Nederland wonen.

Ik moest deze zin op de ULO bij Nederlandse les altijd opzeggen : “Zeven Zwarte Zwanen Zwommen 
in de Zuiderzee” .Ik sprak de Z als S.
We zijn niet wit of zwart we zijn mooi gemengd en zijn vluchtelingen uit Indonesië. We moesten 
vluchten want we zijn in de ogen van de Indonesiërs landverraders omdat we Westers bloed 
hebben.

Mevrouw van Veen heeft het over het Koloniale verleden en daar moet zij mee stoppen. Het is het 
gedachten goed van  en en niet van onze Indische gemeenschap. Slavernij 
bestaat nog steeds. Ga daar wat aan doen! Ik wil u ook vermelden dat ik hieromtrent de Tweede 
Kamer en premier Rutte zal aanschrijven.

Statenleden wilt u mijn brief serieus nemen en voor onze veiligheid en hier onderzoek naan doen. Ik 
hoop binnen 2 weken een reactie van u te mogen ontvangen.

Met vriendelijke groet,

Actief bewoner gemeente Groningen/de Wijert
Lid GVB


